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Protokół nr 3/2011 
posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 26 stycznia 2011 r. w godz. od 930 do 945 Urzędu 
Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 
 
Obecni członkowie Komisji: 
1/ Andrzej Turowski – przewodniczący Komisji, 
2/ Mariola Szczypiń – wiceprzewodnicząca Komisji, 
3/ Józef Kimera,      

4/ Adam Ołowniuk, 
5/ Zdzisław Przełomiec,  

6/ Anna Ruszewska.      

 
Nieobecna: 
Dorota Jabłońska. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Marek Buczyński – zastępca prezydenta, 
2/ Alicja Jacewicz – naczelnik Wydz. O. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Turowski , który powitał zebranych  
i zapytał o uwagi do porządku posiedzenia.  
 Uwag nie wniesiono, wobec czego został przyjęty następujący porządek 
posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie Planu pracy Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej  
w Suwałkach na 2011 rok. 

2. Wolne wnioski. 

 
Ad pkt . 1. 
Przyjęcie Planu pracy Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej  
w Suwałkach na 2011 rok. 

 
Członkowie Komisji nie mieli uwag i przyjęli Plan pracy Komisji 

Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach na 2011 rok, który stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
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Ad pkt . 2. 
Wolne wnioski. 
 
Adam Ołowniuk – w związku z feriami szkoły otrzymały od Miasta karnety na 
basen do Aquaparku, kręgielni i kina w Centrum Handlowym Suwałki Plaza. Na 
jakich zasadach były one przyznawane?  
 
Alicja Jacewicz – podziału dokonano na podstawie liczby stypendiów, jak 
równieŜ liczby dzieci w szkole.  
 
Adam Ołowniuk nadmienił, Ŝe pracuje w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym nr 1 w Suwałkach, który otrzymał dwa karnety na basen  
na dziesięcioosobową grupę. Ze względu na to, Ŝe w ośrodku są dzieci, które 
wymagają specjalnej opieki, zwłaszcza na basenie, poprosił o uwzględnienie 
tego w przyszłości i przyznanie karnetów większej liczbie opiekunów.   
 
Alicja Jacewicz wyjaśniła, Ŝe opłacono tyle opiekunów, na ile pani dyrektor 
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego nr 1 złoŜyła zapotrzebowanie.   
 
Anna Ruszewska chciałaby więcej dowiedzieć się na temat wysokości 
subwencji oświatowej przeznaczanej na dzieci autystyczne. 
 
Marek Buczyński obiecał, Ŝe na ten temat radna otrzyma informację na piśmie.  
 
Józef Kimera w związku z wykonaniem termomodernizacji niektórych szkół 
poprosił o kopię faktury za zuŜycie energii cieplnej za miesiąc grudzień 2010 r. 
bądź styczeń 2011 r.   
 
Mariola Szczypiń zwróciła się z wnioskiem do zastępcy prezydenta  
o opatrzenie datą wprowadzenia informacji zamieszczanych na stronie Urzędu 
Miejskiego.  
 
Marek Buczyński obiecał przekazać tą uwagę rzecznikowi Miasta.   
 

Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący  
Komisji Oświaty i Wychowania 

   Rady Miejskiej w Suwałkach  
    

Protokołowała:                    Andrzej Turowski 
Katarzyna Gałazin     
  
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


